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PROTOKOLL  

Styrelsemöte nr. 8–2022     

2022-10-26  

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Lotta Johansson, ordförande 

 Heléne Eliasson, sekreterare 

 Margaretha Carlsson, kassör, via länk 

 Ingrid Persson, ledamot 

 Ulle Liukkonen, ledamot 

 Tony Nykvist, ledamot 

 Anita Wiklander, suppleant 

 Lena Unger, suppleant 

 Mikaela Stenered, ledamot 

 Eva Jakob, vice ordförande 

 Madelene Härén, ledamot 

 Anna Holter, valberedning, viss del av mötet 

 Karin Engblom, valberedning, viss del av mötet 

  

 

 

§ 83 Mötets öppnande 

Ordförande Lotta Johansson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 84     Val av justerare 

Ingrid Persson valdes, att jämte ordförande, justera dagens protokoll. 

 

§ 85 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 86 Valberedning 

Valberedningen var inbjudna och informerade kort om hur de ligger till med sitt arbete 

inför årsmötet. Den 15/11 skall ett preliminärt förslag presenteras för medlemmarna som 

sedan skall beslutas den 15/12 om inte andra förslag inkommit. Tony Nykvist har meddelat 

att han kliver av i samband med nästa val och Margaretha Carlsson är tveksam till fortsatt 

engagemang.  

En frågeställning lämnades ut till var och en i styrelsen som valberedningen önskar att vi 

svarar på inom kort.   
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Ett medskick till både valberedning och styrelsen är att vi är få som gör mycket, hur ska vi 

göra framöver? Om alla hjälpte till lite mer skulle det inte vara så betungande för de som 

gör mycket och kanske lättare att få folk att fortsätta engagera sig i bl.a. styrelsen.  

  

§ 87 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.  

 

§ 88 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

Inte mycket post sedan sist, mest fakturor. Det som kommit via e-post är vidarebefordrat 

till alla i styrelsen.  

 

§ 89 Ekonomi  

Vi har idag i kassan cirka 382 000 kr, så ekonomin är stabil. Kassören informerar om att 

det inte fakturerats några stambokföringsavgifter under året, men de borde dyka upp så 

småningom.   

Kassören berättar att det är väldigt besvärligt när tävlande inte betalar via Stripe i SBK 

Tävling då de anmäler sig till tävlingar hos oss, önskvärt är att alla som ska tävla hos oss 

skall betala in tävlingsavgiften via Stripe och SBK Tävling. Helene Eliasson får i uppdrag att 

ta reda på om det går att ta bort informationen på SBK Tävling om att man även kan betala 

avgifter till vårt bankgiro. 

Då kassören har väldigt mycket jobb med bokföringen får hon i uppdrag att se över 

konton/konteringar, om det går att minska ner på antalet för en smidigare hantering.  

 

§ 90 Ny e-post till klubben 

Då vi fortfarande inte får någon ordning på våra @timrabhk.com mailkonton har 

Margaretha Carlsson öppnat ett nytt Google konto och en ny e-post. Den lösning vi kommit 

fram till för att kunna använda de gamla e-postadresserna skulle kosta 6 USD per månad 

och e-post vilket inte känns acceptabelt. Information har skickats till webmaster Žiga att 

uppdatera alla gamla e-post adresser på hemsidan till den nya e-posten som nu är: 

timrabrukshundklubb@gmail.com 

 

§ 91 Rapporter/Information 

Avel och Hälsa: 

Mentalsäsongen lider mot sitt slut och det har varit en tuff säsong med många tillfällen och 

många beskrivna/mentaltestade hundar, som iofs. bringat en god inkomst till klubben. Fler 

figuranter behövs, så håll öronen öppna ifall ni hör att medlemmar vill utbilda sig, alla är 

välkomna.  

Prov och Tävling: 

Nästa års tävlingar, i Bruks- och Lydnad är ansökta hos MND som godkänner om vi får 

arrangera dem eller inte. Samma antal tävlingar som i år är ansökta, den enda skillnaden är 

att vi ansökt om en dubbeltävling (i startklass) i Klass Arena i mars och att dubbeltävlingen 

sista helgen i oktober kommer vara en enkel tävling.  
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Väldigt många anmälda till kommande helgs dubbeltävling, så många att vi med nöd och 

näppe fått ihop ”personal”, vi har lyckligtvis snälla kompisar i andra klubbar, så både 

Njurunda, Kramfors och Matfors BHK hjälper oss med tävlingsledare.  

Även Rallylydnad har ansökt till distriktet om nästa års tävlingar, lika som i år är två 

tävlingar planerade.  

HUS: 

Inger Persson har meddelat att hon väljer att kliva av som ansvarig för HUS i samband med 

årsmötet i februari.  

Samhällsnytta: 

16e kompaniet har varit på övning, nytt denna gång var att hundekipagen fick åka 

stridsbåt.  

Organisation: 

Lotta Johansson fick i uppdrag att fråga Peter Nyberg om han kan vara behjälplig med att 

stänga för hålet på baksidan in till torpargrunden samt att sätta tillbaka alla ventiler runt 

klubbstugan innan snön och kylan kommer.  

Medlemsmötet i december: 

Ulle Liukkonen har varit i kontakt med Elin Åström, hundförare hos polisen, om hon kunde 

tänka sig att hålla en timmes föredrag om deras jobb som brottsplatsundersöknings-

ekipage, dess förberedelser samt ev. visa praktiskt om tid finns, vilket Elin tackat ja till. 

Heléne Eliasson bjuder in till Medlemsmötet med info om Elins föreläsning samt att det 

bjuds på julgröt och skinksmörgås efter det mötet.   

 

§ 92 Övriga frågor/ärenden 

Till MND! Då inbjudan till årets distrikts-/samordningsmöten kommit väldigt nära inpå 

föreslås att vi ska skicka in en formell fråga till dem, om de inte kan planera in dessa 

träffar i början av året så att klubbarna kan få info om dem tidigare och i god tid. Många av 

oss som är engagerade i verksamheten är inbokade på annat lång tid framåt. Lotta 

Johansson och Helene Eliasson hjälps åt med en sådan skrivelse.  

På lördag då vi har Lydnadstävling saknas en person som grillar hamburgare några timmar 

mitt på dagen, kan någon göra det? Tony Nykvist skriver ett inlägg på FB sidan och 

efterfrågar en ”grillare”. 

Ingrid Persson efterlyser klubbens kod/lösenord till SBK shopen för att kunna beställa de 

nya skyltarna som kommer i Rallylydnaden nästa år. Heléne Eliasson tar fram den till 

henne.  

Kalendern på hemsidan fungerar inte? Detta beror på att vi har problem med vårt Google 

konto kopplat till e-postadresserna som inte fungerar. Heléne Eliasson informerar Žiga om 

det nya kontot om det kan vara till hjälp för honom att få fram kalendern igen.  

Distrikts-/samordningsmötet den 30/10. Tråkigt att ingen förutom Ingrid Persson kan åka 

då vi pratade om detta redan på förra styrelsemötet. Skärpning till nästa år! att åka på 

dessa träffar är vårt ansvar när vi valt att engagera oss i föreningen.  
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§ 93 Nästkommande möten 

Nästa möte är den 24/11 och är det årliga Budget- och Planeringsmöte inför nästa års 

verksamhet. Du som är ansvarig för en verksamhet i klubben funderar på nästa års 

arrangemang, tävlingar och prov och tar med önskemål om eventuella inköp till det mötet 

så att kassören kan ta med det i kommande budgetarbete. Även att en ”årsöverblick för 

verksamheten” skall presenteras.   

 

§ 94 Mötets avslutande 

Lotta Johansson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

 

 

 

Vid pennan: 

 

 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson, sekreterare 

 

 

 

 

Justeras:    

 

 

 

__________________________________________                 ____________________________________ 

Lotta Johansson, mötesordförande Ingrid Persson, justerare 


